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Projekt protokołu z systemu eSesja  

Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta  

Kędzierzyn-Koźle nr 55/2023 

odbytego dnia 21 sierpnia 2023 r.  

 

Obrady rozpoczęto 21 sierpnia 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:33 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do porządku obrad. Do wprowadzenia: Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie 

wskazania innego lokalu do najmu socjalnego z pominięciem pozostałych osób oczekujących 

na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.27.2020. .  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Mińczuk 

 

a) Do wprowadzenia: Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu 

do najmu socjalnego z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.27.2020. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 54 z dnia 19 czerwca 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 54 z dnia 19 czerwca 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Mińczuk 

 



ramowy  

 

2 

 

4. Analiza działań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – temat 

wynika z planu pracy. 

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. informację.  

 

5. Sprawozdanie z bieżącej sytuacji związanej z najmowaniem lokali komunalnych i ich 

zarządzaniem przez Miejski Zarząd Budynków Komunalnych – temat wynika z planu pracy 

komisji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Marek Piasecki, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska  

odpowiedzi udzielił Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków 

Komunalnych w Kędzierzynie Koźlu oraz Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta 

Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-gospodarczych. 

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. informację.  

 

6. Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego 

z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.17.2018. 

 

W dyskusji pytania zadała przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, odpowiedzi udzielił 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu oraz Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych. 

 

Głosowano w s prawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.17.2018..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Mińczuk 

 

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: „za” – 6, „wstrzymujących się” – 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

7. Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego, 

z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.17.2021. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego, z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.17.2021..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Mińczuk 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

8. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.12.2014. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.12.2014..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Mińczuk 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

9. Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego, 

z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.25.2023. 

 

W dyskusji pytania zadała przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, odpowiedzi udzielił 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu oraz Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego, z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.25.2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
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NIEOBECNI (1) 

Halina Mińczuk 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

10. Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu do najmu 

socjalnego z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.27.2020. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania innego lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu - PMS.7143.1.27.2020..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Mińczuk 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

W dyskusji udział wzięli radna Hanna Białas, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 18 września 2023 r. 

 

12. Zakończenie obrad. 

 

Obrady zakończono o godz. 16:33 tego samego dnia. 

 

 

  

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


